

Amiga Future 139

[APC&TCP-News](#) -> [Amiga Future 139](#)

AndreasM

#1/1 Verfasst am: 29.04.2019 - 14:14 Titel: Amiga Future 139

[siteimg=center:3a3a918081]25430[/siteimg:3a3a918081]

Amiga Future Ausgabe 138 erschienen

Die deutsche und englische Ausgabe 138 (Mai/Juni 2019) des Print-Magazines Amiga Future ist heute erschienen und kann direkt bei der Redaktion und im Amiga Fachhandel bestellt werden.

Achtung! Vom 6. bis 29. Mai machen wir Urlaub.

Innerhalb dieser Zeit können keine emails von uns beantwortet werden.

Bestellungen über unseren Onlineshop werden ab dem 29. Mai natürlich so schnell wie möglich von uns abgearbeitet.

Das gilt auch für Download-Käufe. Auch diese müssen wir per Hand abarbeiten.

Bitte beachtet das wenn ihr die Amiga Future oder anderes bei uns bestellt.

Heft Inhalt:

Review Aranet

Demoscene

Review AmigaOs 3.1.4 #2

und vieles, vieles mehr

Eine ausführliche Inhaltsliste sowie Leseproben findet ihr auf der Amiga Future Homepage.

Heft-Info: <http://www.amigafuture.de/kb.php?mode=cat&cat=13>

Bestellen: <http://www.amigashop.org>

[siteimg=center:3a3a918081]25427[/siteimg:3a3a918081]

Amiga Future issue 138 released

The English and German issue 138 (May/June 2019) of the print magazine Amiga Future has been distributed today, and can also be ordered directly from the editorial office of Amiga Future, and the other Amiga dealers that stock the magazine.

Attention! From the 6th to the 29th of May we go on vacation.

Within this time no emails can be answered by us.

Of course, orders from our online shop will be processed by us as soon as possible from May 29th.

This also applies to download purchases. We have to work off them by hand.

Please note that if you do any orders the Amiga Future from us.

Mag Content:

Review Aranet

Demoscene

Review AmigaOs 3.1.4 #2

and so much more ... if you haven't already, get your collectable copy ordered today

A more detailed description of the contents and previews of this issue can be found at the Amiga Future magazine homepage.

Information: <http://www.amigafuture.de/kb.php?mode=cat&cat=13>

Orders: <http://www.amigashop.org>

